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Abstract (en)
[origin: US5498326A] The invention relates to a process for catalytic cracking and the associated apparatus in which the cracking reaction takes
place in two substantially vertical and successive reaction zones, the loads being introduced into the first zone where it circulates from the top
downwards, then at least a part of the product obtained is introduced into a second reaction zone in which it circulates in an ascending fashion. A
supplementary hydrocarbonated phase is advantageously introduced into the product entering the second zone. The invention applies particularly to
heavy loads, with a U-shaped apparatus.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de craquage catalytique, et le dispositif associé, dans lequel la réaction de craquage se déroule dans deux zones
réactionnelles successives sensiblement verticales, la charge (25) étant introduite dans la premiere zone (27) ou elle circule du haut vers le bas,
puis au moins une partie du produit obtenu étant introduite dans une seconde zone réactionnelle (28) ou elle circule de maniere ascendante. Une
phase hydrocarbonée supplémentaire (33) est avantageusement introduite dans le produit entrant dans la seconde zone.L'invention s'applique
particulierement aux charges lourdes, avec un dispositif en U.
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